
 
 

 

 

 

 

 

The documents you are viewing were produced and/or compiled by the Department of National 

Defence for the purpose of providing Canadians with direct access to information about the 

programs and services offered by the Government of Canada. These documents are covered by the 

provisions of the Copyright Act, by Canadian laws, policies, regulations and international 

agreements. Such provisions serve to identify the information source and, in specific instances, to 

prohibit reproduction of materials without written permission.  

 

 

 

Les documents que vous consultez ont été produits ou rassemblés par le ministère de la Défense 

nationale pour fournir aux Canadiens et aux Canadiennes un accès direct à l'information sur les 

programmes et les services offerts par le gouvernement du Canada. Ces documents sont protégés 

par les dispositions de la Loi sur le droit d'auteur, ainsi que par celles de lois, de politiques et de 

règlements canadiens et d’accords internationaux. Ces dispositions permettent d'identifier la 

source de l'information et, dans certains cas, d'interdire la reproduction de documents sans 

permission écrite. 




















































































































































